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Sindicatura ha admès a tràmit
tres preguntes del grup parla-
mentari socialdemòcrata que el
Govern haurà de respondre de
forma oral durant la sessió de
control a l’executiu prevista al
Consell General per al 4 de des-
embre. Una d’aquestes qüestions,
formulada pel conseller Víctor

Naudi, fa referència a la reorga-
nització del sistema de transport
sanitari.

El parlamentari escaldenc re-
corda en el seu escrit que el doc-
tor Jean-Louis Ducasse, director
del SAMU 31 de l’hospital de To-
losa, va elaborar un informe d’a-
valuació del funcionament del
servei l’abril passat, complemen-
tat amb una carta posterior entre-
gada el 9 de juny. Naudi inquireix

l’executiu demanant quina valo-
ració fa de les recomanacions de
l’expert francès i quines decisions
s’han adoptat arran d’aquests co-
mentaris.

D’altra banda, el conseller
massanenc Vicenç Alay pregunta
si el Govern ja ha fet entrega al
Consell d’Europa del primer in-
forme sobre l’aplicació de la Car-
ta Social Europea. El parlamenta-
ri socialdemòcrata recorda que

en una resposta parlamentària de
Meritxell Mateu feta el 9 d’octu-
bre passat, la ministra d’Afers Ex-
teriors es va comprometre a tras-
lladar aquest document a
l’organisme europeu el 31 d’oc-
tubre.

La tercera pregunta la signa el
vicepresident del grup parlamen-
tari, Francesc Rodríguez, que de-
mana un aclariment amb relació
al reglament de regulació de la
relació laboral dels presos que es
troben internats al centre peni-
tenciari de la Comella.

El PS pregunta per l’organització del transport sanitari
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El president del grup parlamen-
tari socialdemòcrata, Jaume Bar-
tumeu, va mantenir ahir al matí
una reunió amb el president de la
Cambra de Comerç, Francesc Pa-
llàs, i amb la directora de l’orga-
nisme, Pilar Escaler. Dos van ser
els temes que van centrar la tro-
bada: la polèmica per l’ampliació
dels horaris comercials i el pro-
jecte de llei del comerç, a tràmit
ara al Consell General. El líder
del PS va mostrar-se molt crític
amb la precipitació que, al seu
parer, acompanyaria l’estudi del
text i la seva aprovació, si final-
ment es tanca aquesta legisla -
tura.

Bartumeu va deixar clar que
des de la seva formació es consi-
dera aquesta legislació com a
“necessària i urgent”, però també
va manifestar el seu desacord

amb les formes de fer de l’execu-
tiu. “Aquesta llei no es pot tractar
amb aquesta improvisació i falta
de consens”, va retreure el futur
candidat de L’Alternativa a cap de
Govern.

El parlamentari socialdemò-

crata considera que “no es pot
admetre que un text d’aquesta
importància ens arribi en un mo-
ment on la prioritat és el pressu-
post i que s’hagi de tractar de
pressa i malament”. Bartumeu es
va comprometre que, en cas de
victòria electoral, “la llei del co-
merç serà dels primers temes de
la legislatura i es tractarà amb
responsabilitat i serietat amb els
agents socials implicats”. 

D’altra banda, el president del
principal grup de l’oposició tam-
bé va retreure al Govern la deci-
sió d’ampliar els dies que els co-
merços podran tancar a les nou
de la nit. “És un canvi que perju-
dica la conciliació de la vida labo-
ral i familiar”, va assegurar, a més
d’afirmar que “són els grans ma-
gatzems qui més han pressionat”.
També va mostrar-se totalment
contrari a la possibilitat que les
botigues puguin obrir el dia de la
Constitució.

El líder del PS critica que el text és “improvisat” i que li falta consens

Bartumeu retreu al Govern les
formes en la llei del comerç
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Jaume Bartumeu

“És una llei necessària
i urgent però no es pot
tractar sense consens i
amb improvisació”
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“Si governem serà dels
primers temes i es
parlarà amb serietat
amb els agents socials”

QUÈ HA DIT


